

Innkalling– Styremøte 25.7

Sted: Teams

Dato: Søndag 09.11.2025

Tid: 20:00-22:00

Innkalte: NNBR Styret, varamedlemmer og Regionsekretær

25.7.1 – Godkjenning av innkalling og deltakere (Formalia)

Standard sak på alle møter.

Møtt: Linn, Fredrik, Emma, Trond, Johannes

Ordstyrer: Johannes

Referent: Johannes

25.7.2 – Godkjenning av referat (Formalia)

Gjennomgang og godkjenning av referatet fra forrige møte.

Diskusjon: Ingen kommentarer.

Vedtak/Beslutning: Referatet fra forrige møte ble godkjent.

25.7.3 – Klubbkveld 16.november (Utvikling og klubboppfølging)

Status fra Stig og Fredrik, som har ansvar for gjennomføringen av klubbkvelden. Kort oppsummering av plan, tema og praktiske forberedelser.

Diskusjon: Stig og Fredrik orienterte om status for klubbkvelden 16. november.

Dato, tema, program og ansvar var bekreftet, og planleggingen ble vurdert som godt ivaretatt.

25.7.4 – Klubboppfølging (Klubbkontakt og besøksplan)

Orientering om status for klubboppfølgingen. Plan for besøk på klubbens styremøter og erfaringer så langt. Medlemsregistrering og betalte medlemmer per klubb. (Power BI)

Dialog: Styret drøftet status for klubboppfølgingen og videre planer for dialog med klubbene, inkludert deltakelse på klubbens styremøter.

Det ble lagt vekt på betydningen av medlemsregistrering og oversikt over betalte medlemmer per klubb, herunder bruk av Power BI som verktøy. Det ble fremmet et behov for standardisering av innmelding og betaling.

Vedtak:

Klubbkontaktene skal ta kontakt med klubbene og varsle at de er kontaktpunkt i styret, og ønske om deltakelse på klubbens styremøter.

Felles styredokument for klubboppfølging med frist **31. desember**

Medlemsregistreringen blir fulgt opp av Regionsekretær

25.7.5 – Status økonomi (Økonomi)

Gjennomgang av økonomisk status med særlig fokus på årsmøtet og Barents Winter Games.

Diskusjon: Styret drøftet regionens økonomiske situasjon med særlig fokus på Barents Winter Games (BWG) og kostnader knyttet til årsmøte/regionsting. BWG ble beskrevet som et tveegget sverd, et svært positivt og motiverende tiltak for ungdommen, men samtidig økonomisk og tidkrevende for regionen.

Det ble diskutert om BWG bør organiseres gjennom en egen komite eller et utvalg eksternt fra NNBR, med separat økonomi og tydelig økonomistyring. Alternativt ble det foreslått å løfte BWG som en egen sak til behandling på regionstinget.

Videre ble rutiner for dommerhonorarer diskutert. Styret drøftet behovet for at dommere får utbetalt honorar i tide, herunder muligheten for å innføre en ordning med reaksjon dersom betaling ikke skjer innen **en uke** etter kamp. Det ble også diskutert om en slik bot bør utbetales per kamp eller per kamphelg, eventuelt som en fast sum.

Styret påpekte også at kostnadene ved gjennomføring av regionsting overstiger midlene som i dag samles inn gjennom reisekassen, hvor høyere regionsavgift men fjerning av regionskasse til fordel for digitalt regionsting vil være en mulighet.

Vedtak/Beslutning:

Sakene tas videre i arbeidet med særskilte regler og regionstingsforberedelser. Styret tar ny vurdering av dommersituasjonen og økonomiske tiltak på et senere møte.

25.7.6 – Regionsting 2026 (Administrasjon og planlegging)

Innledende drøfting av sted, dato og ansvar. Gjennomgang av kontinuerlige dokumenter som skal oppdateres – hvem tar ansvar for de enkelte delene (beretninger, budsjett, særskilte regler m.m.)

Diskusjon: Styret drøftet videre planlegging av Regionsting 2026, herunder tidspunkt, mulig arrangement i tilknytning til sesongavslutning og valg av lokasjon. Det ble diskutert om regionstinget kan kombineres med en 3-mot-3-turnering, ettersom seriesesongen da vil være avsluttet.

Datoene 25.–26. april og 09.–10. mai ble vurdert som aktuelle alternativer. Videre ble mulige lokasjoner diskutert, blant annet klubbhus eller andre egnede lokaler, herunder Fylkesbygget.

Styret fordelte ansvar for arbeidet med regionstingsdokumentene som følger:

- Budsjett og styrets beretning: Johannes og Ingrid
- Særskilte regler: Stig og Emma
- Arrangement, flyttereglement og forfallsreglement: Linn, Fredrik og Trond

Det ble presisert at alle styremedlemmer skal sette seg inn i dokumentene før jul. Det planlegges eget styremøte i januar for videre gjennomgang og samordning av dokumentene.

Vedtak/Beslutning:

Styret ble enige om arbeidsfordeling og framdriftsplan, med mål om at alle regionstingsdokumenter skal være ferdigstilt iløpet av februar.

25.7.7 – Reisekostnader i Nord-Norge (Orienteringssak)

Oppdatering fra møtet den 3. november. Kort gjennomgang av status og veien videre.

Informasjon:

Johannes orienterte på vegne av Ingrid etter møte 3. november.

Det vil bli flere møter med idrettskretsene om midlene som er tildelt. Særkretsene har en felles enighet av at disse midlene skal brukes til ungdomsidretten.